
Referat Styremøtet 05.10.2023 

Til stede: 

 Trine, Bård, Espen, Knut Olaf, Ole Øyvind. 

 

Godkjenning av ref. fra siste styremøte: 

Endringer: Utsetter kjøp av kamera til overvåking av område for å sjekke litt mer rundt 

tekniske løsninger. 

Ellers Godkjent. 

 

Sak 33/23 Kjøp og salg av Laser 

I vinter søkte vi midler til en ny ILCA gjennom Sparebankstiftelsen DNB. Vi mottok i overkant av 100'. 

Fra før har vi en relativt ny ILCA. Etter å ha gjennomgått reelle behov i jollegruppa, kom vi til at "nye" 

lasere ikke er hensiktsmessige å ha i "stallen" siden de ikke egner seg som utlånsbåter (for fine og 

dyre). Vi søkte derfor Sparebankstiftelsen om omdisponering av de 100' til kjøp av en brukt ILCA, en 

henger til ILCAer samt en mindre ribb med 9,9 hester som ungdomstrenerne kan bruke. Dette ble 

godkjent av stiftelsen. 

I mellomtiden har vi forsøkt å selge den grønne som privat båt til de nye ILCA-seilerne våre, og 

samtidig har Bård tilbudt sin ILCA til de samme seilerne. Pris 45.000. Dette har imidlertid vært for dyrt 

for dem. Det er lite brukbare, brukte lasere på markedet, og vi har derfor følgende forslag som vil 

justere "stallen" til det jollegruppen ønsker:  

Foreningen kjøper Bård sin laser for 30.000 (som er ca. det vi har fått midler til). Dette blir da en 

utlåns-ILCA. Bård ønsker å kjøpe den nye ILCA'en for 50.000, og dermed blir mellomlegget 20.000. 

Styret har behandlet denne saken via mail. 

 

Sak 34/23 Økonomi: 

- Gjennomgang av økonomi så langt i år. Ser ut til å havne nær budsjett. 

- Det sjekkes ut om alt gaver og tilskudd er kommet på konto. 

 

Sak 35/23 Generelt året 2023. Hva var bra/Hva var ikke så bra. 

Positivt:  

✓ Deltakelse i terminfestede seilaser nesten like bra som før Covid. 

✓ Bra med deltagere på nybegynnerkurs før sommeren. Oppfølgingen med å få nye med som 

mannskap etter kurset er en suksessoppskrift. 

✓ Sommerseilskole en suksess med rekruttering av flere barn. 

✓ Rune Finken tar trenerrolle for de minste jolleseilerne. 

✓ 3 ungdommer har tatt trener 1 kurs og gått inn i trenergruppen.   

✓ To-Kroner flittig brukt av «damene» og Jolleseilerne. 



✓ God gjeng med unge i jollegruppa. Optimist seiling har tatt vinterferie, men ILCA seiler ut i 

november og tar en avslutning i Helgeroa. Det blir felles innetreninger på Hovet skole 

gjennom vinteren. 

Ikke så positivt: 

o Aktiviteten i brettgruppa har ikke vært så stor som ønsket. Her må vi få opp engasjementet. 

o Deltagelsen i regattaer kunne vært bedre – her har vi mye å gå på. 

o Litt tomt i bryggeanlegget – bør bedre utnyttelsen. 

o Synkende medlemsmasse 

 

Sak 36/23 Tanker om tiltak for 2024  

Sportslig  

• Arrangere Vestfold cup og KM ILCA/Optimist. 

• Seilkurs for voksne – følge samme «malen» som i år. 

• Arrangere brettkurs til våren for å utnytte momentet. 

• Seilkurs for barn – vurdere om vi bør heve alderen til f.eks. 10 år for å få med mer 

motiverte og modne barn? 

• Se litt på muligheten for et aktivt J70 miljø i Brevik, Bedriftsliga mm. Sjekke litt med 

naboforeninger vedr. økonomi og aktivitetsplattform. 

o Ole Øyvind presenterer noen tanker på neste styremøte. 

• Få tak i en ung trener, student eller idrettselev, til å bidra både gjennom vinteren og til 

neste sesong. Trenger nødvendigvis ikke være seiler. 

Rekruttering (vi har en synkende medlemsmasse) 

• Få med turseilere – i regattaer ved å legge opp egne, kortere løp. 

• Vurdere SeilUT for å komme ut til alle seilere i regionen og knytte dem til foreningen. 

o Trine presenterer et mulig forslag på neste styremøte  

• Intensiver bruk av Mannskapsbørsen for å senke terskelen for nye. 

• Få alle «mannskap» til å melde seg inn i foreningen. 

• Starte opp igjen med Åpent Seilsenter (en dag) som et ledd i skaffe flere aktive 

medlemmer. 

 

Sak 37/23 Anlegg. 

Dugnad 14. okt er planlagt og under kontroll. 

Vann og avløp: Ormerfjorden Befaring/oppgang av trase uke 40. Ole Øyvind deltar på denne.  

Årlig kontroll Mastekran: Det er avtalt kontroll av mastekran før oppstart sesongen 2024. Frem til da 

må denne låses for å hindre bruk. KIS tar kontrollen og det legges opp til årlig kontroll. Skal det være 

en stige på krana må det monteres stige med Ryggbøyle og med mulighet for å låsa tilgang til stige. 

Pris 25-30000 for stige. 

 

Referent, Ole Øyvind Ingebretsen 


